
Pabianice, 25 września 2006 r.
Komisja 
Rewizyjna

PROTOKÓŁ NR 6/85/06
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

połączonej z Komisją Rewizyjną 
które odbyło się w dniu 25 września 2006 r. o godz. 17.00

w „Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego w Pabianicach

Ad. 1
Posiedzenie  otworzył   Wiceprzewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  p.  Edward 

Rogalewicz,  który  powitał  członków  komisji  oraz  przybyłych  gości  (lista  obecności  
w załączeniu - załącznik nr 1).

Ad. 2
Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Edward  Rogalewicz,  przedstawił 

porządek  posiedzenia  (załącznik  nr  2),   który  w  wyniku  głosowania  został  przyjęty 
jednogłośnie:

za –  8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Krzysztof Hanke przedstawił porządek 

posiedzenia (załącznik nr 3), który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie:
za –  10 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,

Ad. 3
Dotyczy punktu: Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Pabianickiego za I półrocze 2006 r.
W/w  informację  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiła  Skarbnik  Powiatu  Pabianickiego  –  
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali w/w informację pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 9 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
 w/w informację została pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 4
a)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 206 607 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego – 
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za – 8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
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Komisja Budżetu i Finansów:
za – 10 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,

W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
b)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 307 000 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego – 
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za – 8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 10 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
c)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 6 815 967 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego – 
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 1 osoba,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 1 osoba,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
d)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
w  sprawie  zmian  budżetu  Powiatu  Pabianickiego  na  2006  r. (kwota  18  000  zł)  wraz  
z autopoprawka.
W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  oraz  autopoprawką  przedstawiła  Skarbnik 
Powiatu Pabianickiego – p. Elżbieta Piekielniak.

P. Florian Wlaźlak zapytał czy będzie realizowana inwestycja w II LO w Pabianicach?
Starosta  –  p.  Grzegorz  Janczak  poinformował,  iż  realizacja  tej  inwestycji  może 

nastąpić dopiero po uprzednim podpisaniu umowy z NFOŚ i GW.
Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:

Komisja Rewizyjna:
za – 8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,

Komisja Budżetu i Finansów:
za – 10 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,

W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
e)

 Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
 w  sprawie  zmiany   uchwały  nr  LXXIII/324/06  Rady  Powiatu  Pabianickiego  z  dnia  
27 czerwca 2006 r.
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego – 
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 10 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
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f)
Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  

w sprawie ograniczenia działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
,,PABIAN – MED” w Pabianicach.
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Wicestarosta Powiatu Pabianickiego 
– p. Grażyna Maślanka – Olczyk. 

P. Florian Wlaźlak stwierdził, iż brakuje szczegółowego uzasadnienia dot. likwidacji 
Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego, Oddziału Dermatologicznego oraz Izby Przyjęć Szpitala.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Pabianickiego  –  p.  Zbigniew  Mencwal  stwierdził,
iż warto byłoby zaprosić dyrektora ,,PABIAN – MED”- p. Janusza Cherbecia, aby przybliżył 
w/w temat.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – p. Krzysztof Hanke zaproponował, aby 
na  LXXVIII  Sesję  RPP  zaprosić  dyrektora  Cherbecia  w  celu  uzyskania  dodatkowych 
informacji.

Członkowie obydwu Komisji przyjęli w/w propozycję.
P.  Piotr  Adamski  odczytał  informację  zamieszczoną  na  stronie  internetowej 

Ministerstwa Zdrowia dot. likwidacji szpitali (załącznik nr 4)
Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:

Komisja Rewizyjna:
za – 5 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 4 osoby,

Komisja Budżetu i Finansów:
za – 8 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 3 osoby,

W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
g)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków na ich realizację 
otrzymanych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  dyrektor  Powiatowego  Centrum 
Pomocy Rodzinie – p. Jarosław Grabowski.

P. Piotr Adamski stwierdził, iż nie było konieczne zapraszanie dyrektorów: PCPR-u, 
DPS czy Domu Dziecka na posiedzenie  Komisji,  gdyż  członek Zarządu – p.  J.  Wiaderek 
może udzielić niezbędnych informacji.

Członek  Zarządu  –  p.  Józef  Wiaderek  stwierdził,  iż  obecność  dyrektorów  jest 
konieczna.

Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego – p. Zbigniew Mencwal, poinformował, 
iż obecność dyrektorów na posiedzeniu Komisji jest potrzebna, gdyż udzielą oni informacji 
dot. prowadzonych przez siebie placówek.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za –  9 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 11 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
h)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
w sprawie uchylenia uchwały nr XLIV/267/01 Rady Powiatu Pabianickiego z dnia 28 sierpnia 
2001 r.
W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  dyrektor  Domu  Dziecka  
w Porszewicach – p. Arkadiusz Janicz.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Pabianickiego  –  p.  Zbigniew  Mencwal  zwrócił  się
z pytaniem do dyrektora Domu Dziecka, czy on i jego pracownicy opowiadają się bardziej za 
tym, aby dzieci były umieszczane w Domu Dziecka, czy trafiał do rodzin zastępczych?
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Dyrektor Domu Dziecka – p. Arkadiusz Janicz stwierdził, iż nie ma wątpliwości co do 
tego,  ze  najlepszym  rozwiązaniem  dla  dzieci  jest  nowa  rodzina.  Niestety  obowiązujące 
przepisy prawne dot.  warunków lokalowych jakie  musi  spełniać nowa rodzina sprawiają,  
że tych rodzin jest niewielka ilość. 

Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Edward  Rogalewicz  stwierdził,  
iż w Domu Dziecka dzieci tez otrzymują należyte wychowanie. 

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za –  9 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 11 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
i)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
w sprawie uchylenia uchwały nr XLIV/268/01 Rady Powiatu Pabianickiego z dnia 28 sierpnia 
2001 r.
W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  dyrektor  Domu  Dziecka  
w Porszewicach – p. Arkadiusz Janicz.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za –  9 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 11 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.
j)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
w  sprawie upoważnienia  Zarządu  Powiatu  do  realizacji  zadań  inwestycyjnych
w ramach Kontraktu dla Województwa Łódzkiego na rok 2006.
W/w  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  członek  Zarządu  Powiatu 
Pabianickiego – p. Józef Wiaderek.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Rewizyjna:

za –  9 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 11 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  -  0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 5
Dotyczy punktu: Przyjęcie protokołu:

Nr  6/84/06 z 4 września 2006 r.
W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący Komisji zaproponował 

głosowanie. Wynik głosowania był następujący:
za – 9 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
protokół został przyjęty.

Ad. 6
Dotyczy punktu: Przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół Nr 2 

w Pabianicach w zakresie gospodarki finansowej oraz przestrzegania praw pracowniczych.
W/w  protokół  z  kontroli  przedstawiła  przewodniczący  Zespołu  Kontrolnego  –  

p.  Edward  Rogalewicz.  Poinformowała,  iż  dokument  ten  jest  do  wglądu  w  Biurze  Rady 
Powiatu.
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W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący Zespołu Kontrolnego zaproponował 
głosowanie. Wynik głosowania był następujący:

za – 9 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
protokół został przyjęty

Ad.  7 
Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  protokołu  z  kontroli  przeprowadzonej  w Domu Pomocy 

Społecznej w Pabianicach w zakresie rozbudowy Domu Pomocy Społecznej w Pabianicach 
oraz bieżącego funkcjonowania DPS – rekontrola. 

W/w  protokół  z  kontroli  przedstawiła   Wiceprzewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  
p.  Edward  Rogalewicz. Poinformowała,  iż  dokument  ten  jest  do  wglądu  w  Biurze  Rady 
Powiatu.

Przewodniczący  Zespołu  Kontrolnego  –  p.  Włodzimierz  Alwasiak  poinformował,  
iż  widać,  że  inwestycja  w DPS posuwa się  naprzód,  jeszcze  brakuje  ok.  2  mln  zł  na  jej 
zakończenie, ale prace cały czas trwają.
W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący Zespołu Kontrolnego zaproponował 
głosowanie. Wynik głosowania był następujący:

za – 9 osób,     przeciw – 0 osób,     wstrzymało się – 0 osób,
protokół został przyjęty

Ad.  8 
Dotyczy punktu: Sprawy różne. 
Przewodniczący  Rady Powiatu Pabianickiego –  p.  Zbigniew Mencwal  zwrócił  się  

z zapytaniem do p. dyrektora Janicza dot. ilości placówek Domu Dziecka w Porszewicach – 
czy  powstaną  2  czy  3  placówki?  oraz  zapytał  czy  dzieje  się  coś  w sprawie  budowy hali 
sportowej na terenie Domu Dziecka.

P. Arkadiusz Janicz poinformował, iż wg nowej koncepcji powstaną 3 placówki a jeśli 
chodzi o budowę hali sportowej to inwestycja została rozpoczęta.

P.  Piotr  Adamski,  który  odczytał  odpowiedź  na  wystąpienie  pokontrolne  
dot.  wykorzystania  urlopów  członków  Zarządu  Powiatu  oraz  Skarbnika  i  Sekretarza  
 (załącznik nr 5).

P. Irena Grenda stwierdziła, iż radni powiatowi powinni zostać zaproszeni na dożynki 
powiatowe.

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania – p. Halina Bakus poinformowała,  
iż posiedzenie Komisji odbędzie się 28 września 2006 r o godz. 9.45.

Ad. 9
Dotyczy punktu: Zamknięcie posiedzenia.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Edward Rogalewicz, podziękował radnym 

i gościom za udział i zamknął posiedzenie. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
/-/ Edward Rogalewicz
 
Protokołowała: Michalina Kupska

Załączniki do wglądu w Biurze Rady.
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